



## Protokoll styrelsemöte S20

<b>Närvaro:</b>	Daniel Appelgren	Ordförande
	Sara Brodin	Sekreterare, F.o.m §11
	Olov Petré	Överphös
	Joakim Svensson	Cafémästare
	Erik Iveroth	Programmästare
	Johanna Lynn	Industrimästare

- §1 OFMÖ Daniel förklarar mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med justeringarna att byta plats på §10 Sektionsmöte HT1 och §11 Programmästariet.
- §5 Föregående mötes protokoll Föregående mötes protokoll bordläggs till nästa möte.
- §6 Beslutsuppföljning Daniel har
- fixat en beslutsuppföljningstabell som skall börja användas snarast möjligt på styrelsemötesprotokollen.
  - fixat städschema till styrelserummet.
  - pratat med Morgan gällande att få sektionens logga på utlåningskortet.
  - via Sara pratat med Göran Lindell gällande ett framtida möte.
- §7 Meddelanden Erik informerade om pluggfixsuccén. Allt har gått på räls och uppslutningen har varit bra.  
Erik informerade om ölresan som kommer gå av stapeln fredagen den femte oktober.
- Johanna informerade om att alla sektioner skall ha en gemensam företagsafton inför ARKAD. Företagsaftonen kommer att ske onsdagen den 24:e oktober.
- Daniel meddelade att det finns en Sångarstridsgeneral.
- §8 Städning av studieplatser Punkten bordlades.
- §9 Snickeboa Punkten bordlades.



§10 Programmästeriet Erik berättade att Showdown in Lund förmodligen kommer att äga rum mellan den 9-11 november.

Mötet avser att till sektionsmötet HT2 skall programmästeriet struktur granskas. Erik är nöjd.

§11 Sektionsmöte HT1 Daniel meddelade att handlingarna är ute sent. Daniel föredrog om mötet och dess struktur och gick sedan över och föredrog om propositionen samt inkomna motioner.

### **Proposition: Ordförandes tack till funktionärer**

Daniel föredrog om propositionen. Mötet diskuterade propositionen och **beslöt**:

**att** styrelsen inte längre ställer sig bakom propositionen i sin helhet och anser inte att ordförande skall leda medaljelekkommittén.

**att** medaljelekkommittén skall minst en gång per termin bjuda in sektionsordförande till möte, så att denna kan informera om styrelsens åsikter om funktionärers goda prestationer.

**att** ordförande skall delta under samtliga medaljutdelningsceremonier.

**att** styrelsen varje termin skall skicka in en lista på funktionärer, som de anser skall ha medalj, till medaljelekkommittén.

**att** medaljelekkommittén inte skall skicka en lista på de funktionärer som skall motta medaljer till styrelsen innan medaljceremonin.

Daniel uppdrog sig att komplettera propositionen med de ändringar som beslöts och mötet föreslår sektionsmötet att ge propositionen bifall med ändringarna.

### **Motion: Evenemangsinformation**

Daniel föredrog om motionen. Mötet diskuterade motionen och **beslöt**:

**att** föreslå sektionsmötet att ge motionen avslag.

### **Motion: Rootmästeriet**

Daniel föredrog om motionen. Mötet diskuterade motionen och **beslöt** att föreslå sektionsmötet att bifalla följande att-satser:



**att** posten Sparkyansvarig skall införas under §17 Funktionärer i reglementet.

**att** Rootmästeriet skall läggas till under sammansättning i §12 Källarmästeriet i reglementet, samt att Root skall leda Rootmästeriet.

**att** funktionärsposten Arkivare skall ansvara för att arkivera sektionens dataarkiv, samt få en alternativ titulering Bandare.

Mötet **beslöt** att föreslå sektionsmötet att ge följande att-satser avslag:

**att** funktionärsposten Arkivare skall flyttas från Propagandamästeriet till Källarmästeriet.

§12 Övrigt

Styrelsen diskuterade spänningen till våra sektionsmedlemmar utförd av Samday.

Styrelsen **beslöt** att Johanna till nästa styrelsemöte skall kolla upp hur vi skall hantera sådant beteende.

Styrelsen **beslöt** att Olov skall kolla upp med Fs Överphös om han kan beordra sina mördarnollor att hjälpa oss hantera situationen.

Erik föreslog att styrelsen skall bjuda in sektionsmedlemmar till en myskväll med styrelsen i iDét, med syftet att informera sektionmedlemmarna om sektionens verksamhet.

Erik meddelade att under helgen läsvecka två kommer det bästa Geekend någonsin äga rum.

§13 OFMA

Daniel förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Olov Petrán  
Överphös

Daniel Appलगren  
Ordförande